
 

 

Kulturförvaltningen 
Administrativa staben 
 
Askebykroken 13 
Box 8100 
163 08 SPÅNGA 
Växel 08-508 319 00 
start.stockholm 

 

Sida 1 (3) 
  
 

 
 
 

 
 
 

Protokoll 

Närvarande: 
Louise Lindström (DHRS) 
Carl Norrman (Funktionsrätt Stockholms stad, Neuro Stockholm) 
Anne Sjökvist (Funktionsrätt Stockholms stad, HRF) 
Sara Shamloo Ekblad (Funktionsrätt Stockholms stad, SRF) 
 
Lena Nilsson (Kulturförvaltningen) 
Robert Blomqvist (Stadsarkivet) 
Astrid Thornberg (Stadsledningskontoret) 
Joanna Sandell-Wright (Liljevalchs konsthall), punkt 4 
Kajsa Rydergård (Kulturförvaltningen), sekreterare 
 
Förhinder: 
Gunilla Göran (Funktionsrätt Stockholms stad, Reumatikerföreningen 
Stockholm) 
Onni Karlsson (DHRS, Unga rörelsehindrade) 
Ulrika Dahlén (Funktionsrätt Stockholms stad, OCD-föreningen 
Stockholm) 

Tidpunkt: 
2023-04-18 kl 15.00–17.00 

Plats:  
Liljevalchs konsthall 
Adress: Djurgårdsvägen 60 

 
1.  Val av ordförande för mötet och justerare 

Anne Sjökvist valdes till ordförande för mötet. 
 
Louise Lindström valdes att tillsammans med Anne Sjökvist justera 
dagens protokoll. 
 

2.  Godkännande av dagordning 
Rådet godkände dagordningen. Louise Lindström anmälde två 
övriga frågor. 
 

3.  Föregående protokoll 
Rådet hade inga synpunkter på föregående protokoll. 
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4.  Rådet träffar Joanna Sandell-Wright, ny chef för Liljevalchs 
konsthall 
Joanna Sandell-Wright berättade om sin bakgrund och sina tidigare 
uppdrag, bland annat som chef för Botkyrka konsthall, Kalmar 
konstmuseum och Södertälje konsthall. Joanna berättade också om 
sina visioner för Liljevalchs framöver. 
 
Joanna tar med sig frågan om konsthallen kan erbjuda syntolkade 
visningar. 
 

5.  Rådet träffar stadens funktionshinderombudsman 
Astrid Thornberg berättade om sitt uppdrag som 
funktionshinderombudsman.  
 
Astrid berättade också om det pågående arbetet med att revidera 
stadens program för tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning. 
 
Rådet diskuterade hur programmet och de nya arbetssätten för 
funktionshindersrådet har fungerat. Rådet var överens om att de 
nya arbetssätten hittills har implementeras på ett bra sätt. 
 

6.  Aktuella frågor från Stadsarkivet: Robert Blomqvist berättar 
om Stadsarkivets nya arbetsplatsstrategi 
Under senare delen av 2023 kommer kontorsytorna på Stadsarkivet 
Kungsklippan att byggas och möbleras om. Kontoret blir 
aktivitetsbaserat. 
 
En hållbar arbetsplats anpassade till förändrade mål och nya 
arbetssätt. Många av Stadsarkivets medarbetare arbetar hemma en 
del av tiden och kontorsytan är lågt utnyttjad. Att använda 
Stadsarkivet resurser till outnyttjade ytor är vare sig ekonomiskt 
eller klimatmässigt hållbart. 
 
Aktivitetsbaserade arbetsplatser skapar förutsättningar för nya 
arbetssätt, etablerande av nya relationer, nya mötesplatser och nya 
idéer. 
 
Kontoret kommer att delas in i zoner för olika arbetsuppgifter med 
gemensamma arbetsplatser vid skrivbord i aktiv, mellan och lugn 
zon. 
 
Råder tackade för informationen och ser fram emot att besöka 
lokalerna längre fram. 
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7.  Övriga frågor 
- Louise Lindström framförde att det är bra att programmet för 
Kulturnatten nu finns i tryckt format. 
- Louise Lindström framförde att rådets ledamöter borde skrivas ut 
med namn i kallelsen. 
- Kajsa Rydergård återkommer med nytt förslag på tid för mötet 
med kulturnämndens presidium, som skulle ha varit den 24 maj. 
Tillägg 2023-05-10: Mötet med nämndens presidium flyttas till den 
31 augusti 13.30-14.30. 

 
Vid protokollet 
Kajsa Rydergård 
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